
MEMO 

Voor : Aan de leden van de gemeenteraad, t.a.v. fractie PRO Sliedrecht, de heer Pauw 

Van : T.A. Spek 

Datum : 24 februari 2023 

Betreft      :   Technische vragen voorgenomen besluit inzake opvang asielzoekers 
 

 
Op vrijdag 17 februari 2023 zijn door u technische vragen gesteld naar aanleiding van het 
voorgenomen besluit inzake opvang asielzoekers. Via dit memo doe ik u graag de antwoorden 
toekomen.   
 

1. Een overzicht van gronden in Sliedrecht Noord die in het bezit zijn van de gemeente 
Sliedrecht. 

Zie onderstaande kaart, waarbij de kanttekening dat het hier in beginsel alle kavels betreft 
die bij het kadaster zijn ingeschreven. Wij hebben handmatig (schematisch) een gebied 
toegevoegd in donker geel, waarvan de transacties voor Sliedrecht Buiten plaatsvinden, 
echter waarvan de inschrijving bij het kadaster nog in de pijplijn zit.  

 

 

2. De meest bekende en actuele meetgegevens in dit gebied aangaande de aanwezige PFAS in 
de grond. 

In Sliedrecht-Noord is op een aantal percelen (gedeeltelijk) bodemonderzoek naar PFAS 
uitgevoerd. Deze onderzoeken zijn niet gebied dekkend, wat betekent dat geen conclusies 
kunnen worden getrokken over de exacte aanwezigheid van PFAS in het gehele zoekgebied. 
Gelet op de enkele bodemonderzoeken die op perceel niveau zijn uitgevoerd, kan voorzichtig 
de uitspraak worden gedaan dat waardes tussen de 20 en 80 µg/kg PFOA worden verwacht 
in het zoekgebied.  

 



 

3. De meest actuele verwachtte bezettingsgraad van de in Sliedrecht gevestigde basisscholen 
tot en met 2029 

Op basis van de leerlingprognose 2023 is de verwachting dat het aantal basisschoolleerlingen 
in de periode tot en met 2029 gaat toenemen. Er waren 2307 basisschoolleerlingen op de 
peildatum 1 oktober 2022. De voorspelling is dat dit aantal piekt op 1 oktober 2026 met 2357 
leerlingen. Vervolgens krimpt het aantal geleidelijk tot 2319 leerlingen in 2029. In deze 
aantallen is nog geen rekening gehouden met de bouwplannen in Sliedrecht-Noord. 

Voor de Sliedrechtse bezettingsgraad van de basisscholen betekent dit tot en met 2029 een 
stabiele situatie ten opzichte van nu. De huidige situatie is dat de onderwijsmeters vrijwel 
volledig worden benut. Enkele scholen maken gebruik van extra tijdelijke huisvesting.  

 

 


